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MÄSSEN BYGGS OM ... 
Vid internstyrelsens sammanträde den 3 mars fattades bland annat 
beslut om två stora investeringar vid eVA till en sammanlagd kost
nad av 5,5 miljoner kronor. 

Det första beslutet gäller renovering och tillbyggnad av Gyllene 
Balken. Ett arbete som startar omgående och som kommer att 
kosta 3 ,5 miljoner kronor. 

Enligt planerna ska mässen få en tillbyggnad av ekonomidelen på 
135 kvadratmeter. Köksavdelningen utökas och renoveras. Därmed 
kan samtliga arbetsutrymmen placeras i markplanet. Källarlokaler
na rustas samtidigt upp och byggs om. Där placeras personalutrym
men, frysrum och förråd . 

De gamla , tungarbetade köksmaskinerna byts mot modern och 
mindre personalkrävande köksutrustning med större kapacitet. Det 
innebär att köket blir mer kompakt och ändamålsenligt. Dessutom 
kan serveringsdisken flyttas längre in i byggnaden. 

Målet är att om- och tillbyggnationer ska vara klara i oktober 
månad. Arbetet i köket rationaliseras i hög utsträckning och gäs
terna kan därigenom få snab bare och smidigare service . 

Under byggnadstiden måste både personal och matgäster räkna 
med vissa provisorier. Bland annat blir vi efter semestern och 
nagra månader framåt serverade vid provisoriska diskar. Tall
rikar, glas och bestick blir avengångstyp, och vi serveras färdig
lagad mat under den tid köket rustas. 

TORRAVSKILJARE SKAFFAS 
Det andra beslutet gäller ombyggnad och ny utrustning i by 39 
ytbehandlingen - till en kostnad av 2 miljoner kronor. 

Bakgrunden är den, att en omdisponering av utrymmet i by 24 
- reparationsverkstan - ska göras . Blästring, coating och termisk 
spru tning fly tt as till by 39 . Där ska ett en tresolplan (en läktare) 
byggas för att ge utrymme åt verksamheten. 

Termisk spru tning är en metod för metallisering av slitna kom
ponenter. Metoden är bullrig och ger luftföroreningar med bland 
annat tungmetaller. 

Den nya miljöskyddslagen anger normer för sådana utsläpp. Och 
kontakter mellan FFV-U och Länstyrelsens naturvårdsenhet har 
klargjort. att stoftet i luften inte får överstiga 20 mg/m3 luft. Det 
innebär att en stoftavskiljare maste installeras under detta år för 
att vi ska fa utnyttja metoden i framtiden. 

Beslut har nu fattats om anskaffning aven så kallad torrav
skiljare för att uppfylla miljökraven. Och dessutom kommer 
utrustningen att isoleras med speciella väggar och tak för att mins
ka bullernivån . 

Godkänner sedan naturvårdsenheten vår dispensansökan för ut
rustningen , bör den kunna tas i bruk under hösten. 

Måndagen den 15 mars 1982 

o vagnen u 
- automater in 
Denna vecka kommer försäljningen från 
gottvagnen att upphöra. Istället kommer 
varuautomater att uppställas på följande 
platser: 

Reparationsverkstan 
T-huset 
Elektronik 
Administration 
Telekomponent 
Bergverkstan, två stycken. 

I automaterna kommer att finnas kaffe
bröd, kex, tobaksvaror och diverse kon
fektyr. 

Vi vill med detta nå en större kund
krets och ge bättre service. 

De som tidigare har köpt lunch
kuponger av Gerd Sjölin vid gottvagnen 
kan också i fortsättningen göra det, när 
hon kommer och servar automaterna . 

Överskottet av försäljningen kommer 
Mässens lunchgäster tillgodo genom att 
vi även i fortsä ttningen kan hålla låga 
priser. 

Mässtyreisen 
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Fel om ATL 
På flik 20:8 i telef onka talogen ges an
visningar om hur vi ska telefonera över 
ATL-nätet . 

I exempel l) har ett fel insmugit sig. 
Istället för att ta 6 vid telefonering från 
eVA till CVM ska vi slå 60 för att få 
kopplingston. 

I övrig stämmer instruktionerna. 

Vidarekoppling 
ingen vidare koppling 
Alltsedan vår nya växel togs i bruk har 
många klagomål rests mot vidarekopp
lingsfunktionen. 

Många som berörs av denna tjänst 
anser, att de tre signaler som föregår vi
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darekoppling är för få. Ofta finns abon
nenten i närheten av telefonen men kan 
vara förhindrad att svara innan samtalet 
kopplas vidare. Och då måste samtalet 
på nytt kopplas tillbaka vilket knappast 
förenklar kommunikationerna. 

Walter Rudengård förklarar att prob
lemet ska avhjälpas. Men eftersom funk
tionen regleras av hårdvara i datorn blir 
det fråga om en relativt kranglig juste
nng. 

Därför får vi vänta till slutet av 1983 
innan problemet slutgiltigt åtgärdats. 
Då blir signalerna fler innan vidare
koppling träder i funktion. Hur många 
de blir är emellertid inte fastslaget ännu . 

ARSMÖTE 

SF avd 2152 höll årsmöte tisdagen 
den 16 februari. Mötet besöktes av 
62 medlemmar. 

De sedvanliga årsmötesförhand
lingarna upptog bland annat val av 
ordförande, styrelseledamöter, revi
sorer, IK-Iedamöter och val av repre
sentanter till de olika partsamman
satta kommiW3erna. 

Styrelsen fick följande samman
sättning: 

Ordf Börje Sturk 
Vice ordf LeifAke Johnsson 
2: e vice ordf Bo Reinholdsson 
Kassör Sten Larsson 
Vice kassör Karl Henry A skrot 
Sekreterare A If Gustafsson 
Vice sekr Ivar Olsson 
S tudieorg Sven Björklund 
Ledamot Sten Edberg 

Efter mötet serverades kaffe och 
landgångar medan tru bad uren 
Bengt J9hansson underhöll . 

eVA IFs 
ARSMÖTE 

Här kommer en påminnelse om evAlFs 
årsmöte på Gyllene Balken nu på tors
dag. Mötet börjar kl 18.30, och kaffe ser
veras efter förhandlingarna. 

Sport &- Motion 

Roger blev 
bowlingmästare 
evA-mästerskapet i bowling 
avgjordes lördagen den 27 
februari i Köpings Bowling
center. 

Tävlingen som spelades 
över 16 serier vanns av 
Roger Jacobson som med 
291 poäng kunde bärga sitt 
andra mästerskap. 

Hårdare var det om plat
serna två till sex. Det längsta 
strået i den kampen drog 
Sven Erik Sjölund, som med 
fyra poängs marginal blev 
tvåa efter att ha klä ttra t upp 
från sjunde plats. 

Trea blev Stig Hahne åtta 
poäng före Gusten Ljunggren. 

Sju tton deltagare samlades 
för att delta i mästerskapet , 
som avslutades med prisutdel
ning och därefter öl och smör
gås. 

Resultat 
l Roger Jacobson 3009 p 
2 SE Sjölund 2718 p 
3 Stig Hahne 2714p 
4 Gusten Ljunggren 2706 p 
5 Bengt Andersson 2697p 
6 Ingemar Knutsson 2678p 

Nu är måttet rågat 
Som anställd på elektronik
avdelningen frågar jag: 
"Ska jag behöva finna mig i 

vad som helst?" 
Inordningen under Telub är 

en sak, och den kan jag 

trots allt - ha en viss för
ståelse för. 

Men när Stage (?) nu ord
nar till det så , att jag inte 
längre får pannkaka till ärt
soppan på torsdagarna , utan 
mannagrynspudding, då 
måste jag säga ifrån! 
"Facket"! - gör något! 

Ake Dandanell 

Inga stora namn 
Går det att få större bokstäver 
i namnen på våra stämpelkort? 

Den frågan ställer en del av 
våra anställda. Ibland kan det 
vara svårt att hitta det egna 
kortet bland alla de andra i 
facken bredvid stämpelkloc
korna. Och det problemet har 
även personer med fullgod 
syn. Följden blir oavsiktliga 
felstämplingar som måste rät
tas till. 

Tyvärr är svaret på frågan 
nej! Det är in te möjligt a tt an
vända större stil av rent teknis
ka skäl. Skrivmaskinsvalsen 
har för liten diameter. Om en 
större stiltyp används försvin
ner den övre halvan av nam
net. Och det innebär ju bara 
att vi hoppar ur askan i elden. 
Det löser under alla omstän
digheter inte problemet med 
läsbarheten. 

PRAKTIK- OCH 

FERIEARBETEN 

Ansökningar ska vara personal
sektionen tillhanda senast den 
15 april. 

Blanketter för ansökan kan 
fås hos 8123,8124 och 8126. 

(TACK og] 

Ett varmt tack till mina arbetskam
rater och FCTF för uppvaktningen 
pd min 50-årsdag. 

K-G Berggren avd 6150 
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